
 

 

 

 

 

Dagsorden og mødereferat 

      

 
Dato: 
7/12-2022 
 

Sted:  SUØ 

Mødetitel Skolebestyrelsesmøde 5/2022/23  

Mødeleder Christine 

Referent Christina M 

Deltagere Christine, Siddhartha, Rikke, Rikke, Camilla, Marie,  

Rikke N, Maria, Christina (KKFO), Christina og Michael 

Franca og Tobias 

Afbud Marcus, Maria  

Bilag 
 
Ansøgning til grønt flag 

 
Dagsorden 

Tid 
Pun
kt 

Emne Ejer 

17:00 1 Godkendelse af referat og dagsorden CH 

17.05 2 
 
Nyt fra elevrådet 

F og T 

17:15 3 

 
Evaluering af skolestærk indsats  
2.B vil gerne byde Siddhartha og Christine velkommen – 
hvornår kan det passe? 

CH 

17.25 4 

 
Borgmesterbesøg d. 31. Januar kl. 13.  
Nogen der har mulighed for at deltage? 
 

CH/MH 

17.40 5 

Digital dannelse – på 6. årgang 
 Temaerne er "Digitale fællesskaber", "Anonymitet", "Kaninhuller" 
og "Kritisk tænkning" 
 
Plan for 3. Årgang – den afventer CH Håber at have den med på 
mødet. 

CH 

18.00 
 

6 Pause  

18.10 7 

Grønt råd – møde med rep. fra eleverne og forældrene 
Læs bilag som fungerer som ansøgning af grønt flag 
Drøftelse og eventuelle spørgsmål 
 

CH 

18.25 8 
4-skole samarbejdsdokument  
Læs bilag 

CH/MH 



 

 

 

 

 

Kommentarer og/eller spørgsmål? 
 

18.45 9 

Nyt fra ledelsen 

• KKFO k 

• Skole 
 

CH 

19.10 10 
Eventuelt 
 
 

CH 

 11 

Udenfor referat  

• Personalesituation  - ansættelsessamtale 

• Andet  
 

CH/MH 

 12 

 
Tak for i aften og rigtig god jul 
 
 

 

Beslutninger / Diskussion / Orientering (B/D/O) 

Punkt
nr. 

Referat 
B/D/
O 

Deadli
ne 

Ejer 

1  Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Økonomi kommer på som punkt til januar – vi mangler 
afsluttende regnskab og budget. 
 

   

2 Nyt fra elevråd 
 
På sidste Elevrådsmøde blev der talt om: 

• Planlægning af julehygge i december 

• Boldbursskema 

• Elevønske fra de mindre elever om at der 
kommer en ekstra gårdvagt på græsset 

• Der er lagt SUØ-Nyt på Aula, primært om 
Motionsdagen 

 
 

   

3 Evaluering af skolestærk indsats  
 
Der er 5 kontaktforældre der har svaret på de udsendte 
spørgsmål. 
 
Sammme oplevelse hos bestyrelsen, at det især har 
kunnet mærkes ifht at der ikke har været vikarer ved 
lærer-fravær. 
 

   



 

 

 

 

 

Kan være svært for forældre at skelne mellem om der 
tidligere har være to i klassen pga. ekstra ressourcer til 
et barn eller hele klassen 
 
På TK på fredag bliver spørgsmål til personalet 
kvalificeret og herefter sendt ud til personalet.  
 
Siddhartha og Christine finder tidspunkter hvor de kan 
besøge 2. B 
 
Elevrådet vil gerne tilføje spørgsmål omkring 
Skolestærk Indsats og få elevernes svar på hvordan de 
har oplevet det. 
 

4 Jakob Næsager Børne- og Ungdomsborgmester 
kommmer på besøg d. 31. Januar kl. 13. 
 
Han kommer igen i april og hejser det grønne flag 
 
Christina forslår at borgmesteren som plan for dagen 
får tilsendt en SUØ-nyt som kan give en masse af den 
information som vi gerne vil formidle. 
 
Christina foreslår at det bliver eleverne der viser skolen 
frem. 
 
Michael har et ønske om at få lov at vise fysisk rundt på 
KKFO’en 
 
Christina skriver ud om det er muligt for nogle fra 
Skolebestyrelsen at deltage. Rikke Blomsterberg kan 
godt deltage. 
 

   

5  Digital dannelse – på 6. årgang 
 
Nogle elever fra årgangen har været på kursus og er 
kommet tilbage og videreformidlet det til de øvrige elever 
på årgangen. 
 
Der er ikke kommet en plan endnu fra SSP – så det 
afventer fortsat. 
 
Christina samler sig og sørger for der er en plan til 
næste kontaktforældremøde. 
 

   



 

 

 

 

 

7 Grønt råd 
 
PU repræsenterer personalegruppen, Franca 
repræsenterer elevrepræsentant og bestyrelsen som 
forældrerepræsentanter der udgør det grønne råd på 
SUØ.  
 

- Michael nævner at KKFO’ens madspildsordning 
med Netto ikke er med 

- Vigtigt at det præciseres at det kun er at 
foretrække danske råvarer når de er i sæson. 
Afgrøder der er vokset i drivhuse i Danmark er 
ikke at foretrække.  

- Rikke O italesætter vigtigtheden af at der er 
afsat tid til at ex. madkundskabslærere tildeles 
tid til at kunne lære børnene omkring 
bærnedygtighed i praksis. Generelt er der et 
udviklingspotientiale for de naturfaglige fag. 
Rikke formulerer det til sætninger der kan 
tilføjes til ansøgningen og sender dem til 
Christina. 

- Franca udtrykker ønske om at hele skolen – alle 
elever er sammen om at kæmpe for at få en grøn 
skole.  

- Sikre at den viden der drøftes i 
persoanlesammmenhæng, bliver tydeligt 
viderformidlet til alle børn på skolen.  

 
 
Franca og Tobias oplever at der nogle gange efter 
skolen åbningstid er tændt lys/tændte skærme.  

- Skolen bruges uden for åbningstid til foreninger 
- Fortsat fokus på at alle husker at slukke efter sig.  

 
Der skal laves en ny ansøning hvert år. 
 

   

8 4-skole samarbejdsdokument  
 
Dokumentet der tidligere var en vision er blevet 
revideret og bruges nu som et samarbejdsdokument 
som er gældende fra næste skoleår. 
 

- Franca efterspørger et møde ed de øvrige 
elevråd – Chrstina fortæller at de allerede er på 
vej med en dato for et fælles møde. 

   



 

 

 

 

 

- Franca udtrykker ønske om at der gives endnu 
mere information – endnu tidligere end det nu er 
tilfældet. Det kan lette bekymringerne som ellers 
hos nogle kan fylde meget. 

 
- Rikke gengiver en fortælling fra en anden 

forældre om at det kan være udfordrende at få 
forældresamarbejdet startet op, når eleverne 
starter i nye klasser i udskolingen. Eleverne er så 
store at mange forældre er klar til at slippe dem 
mere og derfor er mindre involveret.  

 

9 Nyt fra ledelsen 
 
KKFO 

- Fredag holdt vi Julekreadag – positiv eftermiddag 
med mange glade børn og forældre 

- Vi er i gang med at lave BMV – resultat deles 
med Forældrerådet når det er klar 

- Vi har sendt evaluering af aktivitetsperioden ud 
som vi kigger på inden næste aktivitetsperiode til 
januar 

- Rikke spørger til den meget korte frist (2 uger) 
der var ifht. Mødet forud for klub opstart. 
Christine tager det med til klyngebestyrelsen. 

 
Skole 

- Der er fuld gang i alle juletraditionerne. Besøget 
i Phillips kirken på sidste skoledag d. 21/12 bliver 
genoptaget og der er ligeledes julebingo. 

 
 

   

10 Eventuelt 
 
Ny dato for kontaktforældremøde: d. 23. marts 2023 kl 
17-19 
 
Bestyrelsesmødet d. 1. Marts 2023 er rykket til 2. marts 
2023 
 
Snak omkring Genstart – Forældrefælden. 
Forældreskabet der er under pres opleves både fra 
forældrene og fra de fagprofessionelle.  

- Ønske om at der kan komme et oplæg fra 
forældre og personale 

   



 

 

 

 

 

- Dele podcast på Aula 
 
Kurset for forældre i skolebestyrelser var super godt. 
Positivt at der både var helt nye forældre med og nogen 
der havde været i Skolebestyrelsen i mange år. Meget 
positivt at komme ud og høre hvordan det foregår 
andre steder. Ønske om at der kommer fokus på 
hvordan/hvad det er at arbejde i forældrebestyrelser og 
generelt vigtigheden af et aktivt forældresamarbejde – 
på de områder hvor det betyder noget. 
 

 

 

Mødekadence for skoleåret 2022/23: 

 

 

Torsdag d. 18. august 17 – 19.30  

Torsdag d. 15. september 17 – 19.30 

Torsdag d. 26. oktober 17 – 19.30 

Onsdag d. 16. november 17 – 20 Fælles skolebestyrelsesmøde for alle bestyrelser på Amager. 

Onsdag d. 7. december 17 – 19.30 

Onsdag d. 18. januar 17-19.30 

Onsdag d. 2. marts 17 – 19.30 

Tirsdag d. 18.april 17 – 19.30 

Torsdag d. 25. maj 17- 19.30 

Tirsdag d. 20. juni 17 – 19.30 Sommerafslutning. Mødet varer en time og derefter fælles 

middag 

 

 

Kommende punkter: 

Kommunikationsprincip 


